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Vragen van het lid Agema (PVV) aan de staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht «Spullen overledenen gedumpt in vuilniszak; 
Verzorgingshuizen ontruimen kamers veel te snel» (ingezonden 9 augustus 
2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Spullen overledenen gedumpt in vuilniszak; 
Verzorgingshuizen ontruimen kamers veel te snel»?1 

Vraag 2
Klopt het dat verzorgingshuizen de kamers van overledenen soms al binnen 
twee dagen leeggehaald hebben, en de spullen in vuilniszakken hebben 
gestopt? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat dit verschrikkelijk is voor de nabestaanden? Zo ja, hoe 
gaat u een einde maken aan deze misstanden? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Hoe kan het dat het de Consumentenbond is die deze schrijnende situaties 
boven water krijgt, in plaats van de Nederlandse Zorgautoriteit (NZa)? Het is 
toch de NZa die hier toezicht op behoort te houden? Waarom is dit niet 
gebeurd, en hoe gaat u ervoor zorgen dat de NZa vandaag nog gaat 
beginnen met het uitvoeren van haar taak? 

Vraag 5
Welke sancties zullen er opgelegd worden aan instellingen die de regels 
overtreden hebben? Vindt u deze sancties in verhouding staan tot het leed 
dat nabestaanden is aangedaan door instellingen?

1 De Telegraaf, 9 augustus 2013
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